
Verslag van de jaarvergadering van de wijkraad Echt Zuid d.d. 9 april 2018

AANWEZIG : Dhr. Dirks, Dhr. Goossens, Mevr. van Wegberg, Dhr. Janssen en
Mevr. Pustjens: allen namens het bestuur van de Wijkraad Echt 
Zuid.    

Dhr. en Mevr. Holtjer, Dhr. en Mevr. Wolfs, Dhr. en Mevr. 
Möderscheim, Dhr. en Mevr. Wintraeken, Dhr. en Mevr. van der  
Peijl, Dhr. en Mevr. Sterk, Mevr. T. Janssen, Mevr. J. Janssen- 
Tummers, Mevr. Bergmann- Tummers,  Mevr. Moonen, Mevr. 
Hennissen, Dhr. v. Bree, Dhr. Beunen,  Dhr. Souverijn, 
Dhr. Moonen, Dhr. van Dael, Dhr. van Wegberg, Dhr. Ritzen, 
Dhr.Slangen.

AFWEZIG (m.k.g.): Dhr. van Vugt,  Dhr. en Mevr. Hees, Dhr. en Mevr. Grispen, 
                                Dhr. en Mevr. Philipsen, Dhr. en Mevr. Graus, Mevr. Bos.

 
  
1. Opening

Onze voorzitter Sjra Dirks heet alle aanwezigen van harte welkom bij deze 
jaarvergadering.
Afgelopen jaar is dhr. Hansen ons ontvallen en we gedenken hem met een 
moment van stilte.

Na de berichten van afmelding (zie boven) wordt de agenda vervolgd.

2. Het jaarverslag 2017:

De vergadering heeft geen aanvullingen bij het verslag. 
Het verslag wordt vastgesteld met dank aan Marion. Evenals voorgaande 
jaren zal het verslag van de huidige vergadering worden bezorgd aan de 

           aanwezigen (incl. afmeldingen) en door Nico op de website worden geplaatst. 

3. Terugblik naar activiteiten van het afgelopen jaar.
- Het bezoek aan Rolduc was een topper: veel positieve reacties van de  
  deelnemers gekregen.
- Het aantal deelnemers aan de jaarlijkse fietstocht was beduidend minder dan
  voorgaande jaren. De toedracht is ons niet duidelijk.
- De herfstwandeling was weer goed voor een stabiel aantal doorzetters en 
  ook de kerst/eindejaarswandeling kon rekenen op een prima opkomst met    
  een fijne wandeling en afsluiting. 

Via onze website is het gezellig nagenieten en daarnaast op de hoogte blijven 
van nieuwe activiteiten.

4. Activiteiten voor het nieuwe jaar.
- Excursie VDL (Nedcar) op dinsdagmorgen 3 juli a.s.
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Mia van Wegberg vertelt hier het volgende over: 
10.15u ontvangst met koffie en vlaai
10.30u introductie en informatie betreffende veiligheid
11.00u fabrieksrondleiding in treintje
12.15u Einde bezoek

Kinderen onder 10 jaar en mensen met een pacemaker mogen helaas niet 
mee. Dit uit veiligheidsoverwegingen, aldus VDL.
De uitnodigingen (waarbij opgavestrook) gaan binnenkort de deur uit. Het is 
mogelijk om tijdens de jaarvergadering al op te geven voor deelname. 

- Fietstocht 
In de periode (vlak) ná de zomervakantie wordt er een combinatie fietstocht 
naar en rondleiding in Susteren georganiseerd. Onze wijkbewoner John van 
Bree zal de deelnemers langs bezienswaardigheden gidsen.

- De wandeling in het najaar blijft. Er komt vanuit de vergadering een verzoek 
of dit ook eens in Noord Limburg kan. Organisator Jan Sterk zal zich hierover
beraden.

- de kerst-/eindejaarswandeling zal ook dit jaar wederom plaats vinden.

5. Financieel verslag over 2017 en begroting over 2018.
Aangezien onze penningmeester Ton van Vugt wegens ziekte afwezig is 
neemt Geert Jansen het woord waarbij hij aangeeft het als een bijna 
onmogelijke zaak te ervaren om Ton te vervangen.
Er volgt een korte en duidelijke toelichting over het financieel verslag.
Harry Souverijn (lid kascontrolecommissie) geeft aan dat alle bonnetjes 
gecontroleerd zijn en dat Ton de financiële zaken keurig op orde heeft.
Aan de penningmeester wordt décharge verleend.
De begroting voor 2018 is gebaseerd op activiteiten van voorgaande jaren.
Het is op voorhand niet altijd even duidelijk wat er georganiseerd gaat worden.
Een compliment aan het adres van onze penningmeester is zeer verdiend!
De contributie blijft gehandhaafd op € 10,- zoals reeds sinds de invoering van 
de euro het geval is. Deze kan ook per bank worden voldaan, hetgeen het 
bestuur aanbeveelt. Graag voor 1 mei op bankrekeningnummer 
NL72ABNA0487492552 t.n.v. Wijkraad Echt Zuid, onder vermelding van 
uw naam én adres.
De voorzitter bedankt de leden van de kascontrolecommissie en vraagt 
kandidaten voor een volgend jaar. Naast dhr. Jan Sterk  wordt dhr. van der 
Peijl benoemd als nieuw lid onder dankzegging voor de 2 jarige bereidheid 
van dhr. Harry Souverijn die aftredend is.

6. Stand van zaken werkgroep Vitaal Zuid / WhatsApp groepen. 

* Vitaal Zuid
Voorzitter dhr.Theo van der Peijl vertelt dat het onderwerp “Veiligheid’ is 
afgerond. Er is een What’s Appgroep (EchtZuidWaakt) gestart en er zijn 
bordjes hierover bij de uitvalswegen geplaatst. 
Een volgend onderwerp dat aandacht krijgt is “Zorg”. De werkgroep ziet zich 
voor een nieuwe uitdaging geplaatst: Hoe gaan we dit coördineren? 
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Wijkbewoners die willen helpen in contact brengen met wijkbewoners die hulp 
nodig hebben. Dit kan via de (nieuwe) app groep ‘AllerhandeEchtZuid’, 
aanmelding kan via het secretariaat en verloopt via Harry Souverijn.
Een ander onderwerp is “Aandacht voor elkaar in onze wijk”. Wellicht wordt er 
in de toekomst een activiteit in de vorm van een  (kunst)tentoonstelling 
georganiseerd.
Op een vraag vanuit de vergadering of er écht eenzame wijkbewoners zijn 
moeten we het antwoord schuldig blijven.

* Wensauto
Harry Souverijn licht dit nader toe: Mensen die minder mobiel zijn en/ of geen 
gebruik kunnen maken van openbaar vervoer worden tegen een geringe 
vergoeding ‘van deur tot deur’ gebracht door de wensauto. Deze staat thans 
nog in Susteren en er worden nog vrijwilligers gezocht die voor 1 dagdeel per 
week willen rijden. Wat betreft verzekering is de wensauto volledig gedekt. 
Zie onze website voor meer informatie over dit gemeentelijke initiatief.

Sjra bedankt Theo en Harry voor de wijze waarop de informatie is gedeeld en 
complimenteert de werkgroep met hun voortvarende werkwijze. 

7. Rondvraag en sluiting.

De voorzitter bedankt álle wijkbewoners die op de een of andere manier 
bijdragen aan de leefbaarheid van onze wijk. 
We danken Nico Möderscheim heel hartelijk voor het up-to-date houden van 

           onze fantastische website.

Mevr. Bergmann: Vraagt aandacht voor de verkeers(on)veiligheid nabij de 
Hubo. Dit is een terugkerend probleem, al eerder onder de aandacht gebracht 

           bij de gemeente (verkeersspreekuur) echter lastig op te lossen. Het bestuur 
zal een brief aan de gemeente sturen namens de aanwezigen om opnieuw 
aan te geven dat het uitzicht op de kruising gevaar oplevert voor het verkeer.
De hoge drempels zijn tevens een onnodige hindernis. De vergadering vraagt 
een parkeerverbod voor een gedeelte aan de ingang van de Gildelaan t.o. de 
Hubo om opstoppingen te voorkomen.

Vervolgens brengt ze de overlast van houtkachels ter sprake, met name voor 
mensen met luchtwegaandoeningen. Het bestuur erkent de problematiek 
echter kan hieraan weinig veranderen. Er wordt een beroep gedaan op de 
wijkbewoners om rekening met elkaar te houden.

Dhr. Wintraeken: Bespreekt het te hard rijden, met name in de Gildelaan. 
Onze wijk is een 30 km zone hetgeen (ook) door wijkbewoners regelmatig 
genegeerd wordt. Wellicht helpt het (opnieuw) plaatsen van een ‘smiley’?

Dhr. Beunen: Er zijn klachten over het onderhoud van de groenvoorziening in 
de Brouwerstraat. Ook dit is bekend bij de gemeente, aldus Sjra. Er is beleid 
op gemaakt dat verbetering moet brengen. Sjra zal het nogmaals onder de 
aandacht brengen bij de gemeente.
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Mevr. Moonen vult hierbij aan dat via de “Buiten beter app” een foto gestuurd 
kan worden en ook andere onregelmatigheden gemeld kunnen worden. 

De voorzitter sluit de jaarvergadering met dank aan iedereen voor de positieve
inbreng. 

Na het officiële gedeelte volgt een boeiende dialectlezing door mevr. Annie 
Schreuders.  
                                            
April 2017, notulant: Marion Pustjens                                             
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